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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialförsäkringsminister Annika Strandhäll (S)

2016/17:1459 Omlokaliseringen av E-hälsomyndigheten

Jag har tidigare ställt frågor om analyser, underlag och kompetensförsörjning 
till ansvarigt statsråd i samband med E-hälsomyndighetens flytt från Stockholm 
till Kalmar. Svaren från regeringen och ansvarigt statsråd har varit att allt går 
enligt plan och att regeringen har en löpande dialog med myndigheten. 

Nu syns effekterna av regeringens prioriteringar inom hälso- och sjukvården, 
och de påverkar de ekonomiska möjligheterna att ta fram och genomföra 
nödvändiga reformer, till exempel för att vända vårdens verkligt stora 
utmaningar: att korta vårdköer, förbättra tillgängligheten och stärka den nära 
vården för alla. 

Resultatet av att lokalisera myndigheten till Kalmar är nu högre kostnader, 
något regeringen själv beskriver i sin vårändringsbudget för 2017. 

"Kostnaderna för lokaliseringen till Kalmar bedöms enligt en uppdaterad 
prognos bli högre än vad tidigare beräknats." 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialförsäkringsminister Annika 
Strandhäll: 

 

Bedömer ministern att det finns någon ytterligare risk (utöver ökade kostnader) 
med omlokaliseringen av E-hälsomyndigheten? 

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-22
Besvaras senast
2017-05-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


